
 
 

Protokoll fra møte i SMU ved Ishavsbyen VGS 
Dato: 5. desember 2022 
Tilstede:  
Asbjørn Richardsen (Skoleeiers representant) 
Ann-Tove Jacobsen (Skoleledelsens representant) 
Dorothea Iversen (Elev Vg3 Helsesekretær, Breivika) 
Isak Berntsen (Elev Vg3 skipselektriker, Rambergan) 
Charlotte Skogheim (Elev Vg1 TIF, Rambergan) 
Lilli Haugan (Elev Vg1 TIF, Breivika) 
Kjetil Olsen (Elevrådskontakt Rambergan) 

Ikke møtt: Hovedverneombud 

Saksliste: 
Sak 1:  Info om viktigheten av elevers rett til et trygt og godt læringsmiljø og ansattes 

ansvar for Kap. 9A-3. 
 Asbjørn informerte kort om oppgavene og verdien av et godt fungerende 

SMU. 
 
Sak 2:  Konstituering/valg 
  Leder:   Charlotte 
  Nestleder: Lilli 
   
Sak 3:   Lage års hjul for samarbeidet og avklare forventninger med fokus på godt og 

trygt læringsmiljø. 
 Se vedlegg Årshjul for SMU, neste møte i medio januar 

 
Sak 4:  Info om gjennomført tilsyn og avvik, samt drøfte videre skolemiljøtiltak. 

  Asbjørn og Ann-Tove informerte om gjennomført tilsyn og avvik. 

1. Saker til SMU- saker meldes til elevrådskontaktene på de to 
skolestedene, disse melder videre til Asbjørn. 

2. Viktigheten av å gjennomføre felles aktiviteter på skolene. Elevrådet 
oppfordres til å ta tak i dette. 

3. Elevundersøkelsen gjennomføres i løpet av desember. Resultatene kan 
brukes til å gjennomføre tiltak som måtte dukke opp i 
elevundersøkelsen. Elevundersøkelsen er et verdifullt dokument for 
skolen. 

4. Ønskelister fra elevrådsmøter sendes Ann-Tove og Asbjørn. 

Referent: Kjetil Olsen 
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